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     KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS  

ÖNKORMÁNYZATA KÖZGYŰLÉSÉNEK 

Kulturális Bizottsága 

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

_______________________________________________________________________ 
2299-10/2025. 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Kulturális Bizottsága 

  2025. május 26-án megtartott üléséről 

 

 

 

Az ülés helye:     Városháza 

   Kecskemét, Kossuth tér 1.  

 

 

Az ülés időtartama:  13 órától –14.40   óráig 

 

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint.  

 

 

Dr. Papp Zoltán:  

Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, a 7 fős bizottságból 7 fő jelen van, a testület határozatképes.  

A bizottság május 19-ei rendkívüli ülésén tapasztaltakra tekintettel, szeretné felhívni a bizottság 

tagjainak a figyelmét arra, hogy az SZMSZ 17. §-ának (3) bekezdése értelmében a bizottság tagjainak 

egy napirendi ponthoz kétszer 5 percben van lehetőségük hozzászólni.  A 18. § (2) bekezdése 

értelmében a vita lezárására bármelyik bizottsági tag tehet javaslatot, amely javaslatot a bizottság 

elnökének szavazásra kell bocsátani. 

Felhívja továbbá a figyelmet arra is, hogy a kérdések, hozzászólások esetében minden esetben az 

elnök adja meg a szót. Ezt azért tartja fontosnak hangsúlyozni, mert az ülésről hangfelvétel készül, 

és abban az esetben, ha egyszerre többen beszélnek, akkor az megnehezíti a jegyzőkönyv vezetését. 

 

Javasolja, hogy a napirendi pontokat a kiküldött meghívó szerinti sorrendben tárgyalják meg. 

Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e módosító javaslat az ülés napirendjére vonatkozóan? 

Megállapítja, hogy módosító javaslat nem hangzott el. 

Megkérdezi, ki ért egyet a kiküldött napirenddel? 

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság a javaslatot elfogadta, és az ülés napirendjére 7 igen, 

0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

29/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

Az ülés napirendje  

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága az ülés 

napirendjére az alábbi határozatot hozta: 
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1. A  Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2024. évi szakmai 

beszámolójának és 2025. évi munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő:   Bán János alpolgármester 

 

2. A Katona József Könyvtár 2024. évi szakmai beszámolójának és 2025. évi 

munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő:   Bán János alpolgármester 

 

3. A Kecskeméti Katona József Múzeum 2024. évi szakmai beszámolójának és 2025. évi 

munkatervének, valamint Revíziós, selejtezési és gyűjteménygyarapítási tervének 

jóváhagyása 

Előterjesztő:   Bán János alpolgármester 

 

4. A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2024. évi szakmai 

beszámolójának és 2025. évi munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő:   Bán János alpolgármester 

 

5. A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2024. évi szakmai beszámolójának és 

2025. évi munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő:   Bán János alpolgármester 

 

6. Gazdasági társaságokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések  

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor Domicián, Bán János, Dr. Homoki Tamás, Gaál József 

alpolgármesterek  

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 13. sorszámmal szerepel./ 

 

7. A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság tevékenységével kapcsolatos döntések 

meghozatala  

Előterjesztő:  Bán János alpolgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 17. sorszámmal szerepel./ 

 

8. Műtárgykölcsönzéssel kapcsolatos döntés meghozatala 

 Előterjesztő: Bán János alpolgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 18. sorszámmal szerepel./ 

 

9. Tervezett rendezvények alkalmával üzemeltetni kívánt hangosító berendezések    

működési idejének véleményezése 

  Előterjesztő: Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

10.  Az egyházak támogatására elkülönített pénzösszeg felosztása 

 Előterjesztő:  Engert Jakabné alpolgármester 

 

11. A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat tulajdonában 

lévő gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek díjazásával kapcsolatos döntések 

Előterjesztő:  Bán János alpolgármester 

 

12. Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2025. II. 

félévi munkatervére 

Előterjesztő: Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 
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  Zárt ülés: 

 

13. Javaslat dr. Szobonya Zoltán Emléklap adományozására 

Előterjesztő:  Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 23. sorszámmal szerepel./ 

 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Irattár 

 

 

1. Napirend 

A  Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2024. évi szakmai beszámolójának 

és 2025. évi munkatervének jóváhagyása 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító  javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

A „Színháztermi Előadások Listája” táblázatban  2 előadás esetében 1099 nézőszám olvasható. 

Tudomása szerint a színházterem 600 férőhelyes, akkor, hogy lehetséges ennél nagyobb nézőszám? 

Vannak a Hírös Agórának olyan támogatott rendezvényei, amelyek esetében bérleti díjat is szednek. 

Véleménye szerint érdemes lenne felülvizsgálni, hogy ezen rendezvények esetében szükség van-e 

külön önkormányzati támogatásra? Ilyen rendezvény például a Street Food Fesztivál vagy a Téli 

Fesztivál. 

 

Barta Dóra ügyvezető igazgató: 

Azért szükséges a plusz támogatás ezen rendezvények esetében, mert a bérleti díjnál jóval nagyobb 

tételt jelent például egy fesztivál megrendezése. Ezen felül egy nonprofit kft. esetében arra kell 

törekedni, hogy pénzügyileg is eredményes évet tudjanak lezárni.  

A jelzett nézőszámmal kapcsolatosan említett probléma olyan jellegű hibás adat lehet, amely egy 

adminisztrációs hibából fakadhat, ami természetesen nem volt szándékos. 

Az Agóra havi több, mint 400 eseményt menedzsel, ebből a színházterem foglaltsága is nagyon magas 

százalékot mutat, 5000 körüli rendezvényük van egy évben.  

 

Lévai Jánosné: 

Megköszöni az előterjesztés készítőinek a munkáját, aminek köszönhetően egy jól áttekinthetően 

szerkesztett anyag került a bizottság elé. 

A 28. oldalon olvasható, hogy összesen 55 tábor megrendezésére kerül sor. Megkérdezi, hogy 

mennyibe kerül egy tábor, és esetlegesen a szociálisan rászorultak kapnak-e kedvezmény, s ha igen 

mennyit? 

A Gyermekétkeztetési Alapítvány Jótékonysági koncertjével kapcsolatban megjegyzi, hogy azt, 

amennyiben jól értelmezi, nem az Agóra szervezte, csak a helyszínt biztosította.  

 

Barta Dóra ügyvezető igazgató: 

Vannak olyan társszervezői helyzetek, amikor helyszínt biztosítanak, de általában ezeknél a 

rendezvényeknél egyéb szolgáltatásokat és kisegítő technikai hátteret is igényelnek. 
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Lévai Jánosné: 

A munkatervben szerepel, hogy 2025. augusztus 2-8. között ismét megrendezik a  Kodály Művészeti 

Fesztivált. Ő ennek személy szerint nagyon örül. 

Az intézmény fennállásának az 50 évfordulóját idén ünnepli. Milyen programok lesznek, mi lesz a 

záróprogram? 

 

Barta Dóra ügyvezető igazgató: 

Egész éven át tartó programsorozatot tartanak a jubileumi évforduló kapcsán, ami havi 1-2  eseményt 

jelent. Az összmunkatársi találkozó december 14-én kerül megrendezésre, államtitkár asszony 

jelenlétében, kifejezetten reprezentatív és magas minőségű eseményként, amely a legméltóbb módon 

összegzi a Hírös Agóra 50 éves múltját és jelenét. A honlapon láthatóak ezek a rendezvények. Nem 

egy napra koncentrálnak, hanem egy teljes évre. 

Táborok esetében 15-55 ezer Ft között vannak a kedvezményes táborok. Az önkormányzat 

támogatásának köszönhetően évről-évre megadatik a kecskeméti iskolák számára, hogy különböző 

szempontrendszer alapján, szociális vagy teljesítmény alapon, az adott iskola vezetői diákokat 

javasoljanak erre a kedvezményes lehetőségre.  

 

Hódi Zsuzsanna: 

Az előző hétvégén a városközpontban rendezett BSW koncert közfelháborodást váltott ki. Tudja, 

hogy ezt a koncertet nem a Hírös Agóra szervezte, csak szeretné felhívni a figyelmet arra, hogy a 

jövőben amennyiben a Főtérre szervez bárki programot, akkor jól nézzék meg, hogy ki a fellépő és 

mit képvisel. Ez a rendezvény ugyanis a kultúra „legalja” volt. 

 

Bán János: 

Ez a téma ugyan nem a napirendhez kapcsolódik, viszont szeretne az elhangzottakra reflektálni. Az, 

hogy mi a kultúra „legalja”, arról nem biztos, hogy mindannyian ugyanazt gondolják. Azzal viszont 

egyet tud érteni, hogy körültekintően kell eljárni minden olyan esetben, amely tömegeket vonzhat. 

Ő úgy értesült, hogy a koncert különösebb felfordulást nem okozott, belátással volt a zenekar is. 

Azzal egyet ért, hogy meg kell határozni egy színvonal minimumot, ami alá nem mehetnek, de ezzel 

együtt viszont nem szeretné, ha cenzori irányba mennének el. Azt is tudni kell, hogy a fiatalok cseppet 

sem elégedettek azzal, amit a város szórakozási lehetőségként tud biztosítani nekik. 

 

Hahn- Tapodi Zsuzsanna: 

Volt arról szó, hogy a  Hírös Agóra, a Katona József Könyvtár és a Katona József Múzeum 

rendezvényeit összekapcsolva, egyben hirdetik meg. Ez a folyamat most hol tart? 

Jelzi, nagyon sikeresek voltak a gyereknapi programok, amit szeretne megköszönni a szervezőknek. 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Hozzászólásával nem azt akarta mondani, hogy be kell tiltani az együttest, csupán azt akarta jelezni, 

hogy egy ilyen típusú rendezvénynek mást helyszínt kellett volna keresni. 

 

Bán János: 

Június 21-e környékén fog megjelenni először különböző online fórumokon és reményeik szerint 

printben is a programajánló, akkor lesz a Múzeumok Éjszakája, melyen rengeteg program várható. 

Reménye szerint ősztől pedig folyamatosan jelen lesz ez a fajta programajánló. Ebbe nem csak az 

önkormányzati intézményeket szeretnék integrálni, hanem minden olyan szervezetnek a programjait, 

amelyek számítanak a közönség érdeklődésére. 
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Laczkó-Zsámboki Angéla: 

Valóban meg kell nézni, hogy kik lépjenek fel a város főterén. Jelzi ő is ott volt ezen a koncerten, 

véleménye szerint, teljesen normális keretek között, kulturáltan zajlott le. Maximum 5 olyan szót 

tudott felfedezni a zenekar előadásában, amely esetleg egy kiskorú fülét sérthette volna, amennyiben 

azokat a kiskorú fel tudta fogni egy ilyen hangosítás mellett.  Úgy gondolja, aki akkor esetlegesen 

véletlenül keveredett a Főtérre, semmiféle sérülést, sérelmet nem szenvedett el a másfél órás koncert 

alatt. Örült annak, hogy ezzel a koncerttel a fiatalok igényét tudták kielégíteni. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy a határozat-tervezettel ki ért egyet? 

(Szavazáskor  bizottsági 7 tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadta 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

30/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

A  Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2024. évi szakmai beszámolójának 

és 2025. évi munkatervének jóváhagyása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 10-9/2025. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

A bizottság a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2024. évi szakmai beszámolóját, valamint a 2025. évi munkatervét jóváhagyja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 

• Irattár 

 

 

2. Napirend 

A Katona József Könyvtár 2024. évi szakmai beszámolójának és 2025. évi munkatervének 

jóváhagyása 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Köszönti a Katona József Könyvtár igazgatóját az ülésen, és egyben gratulál a Hunyadi-hét 

olvasásnépszerűsítő vetélkedőhöz, amelyen tudomása szerint 243 diák vett részt. Ez egy nagyon szép 

teljesítmény.  

Megkérdezi, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 
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Hahn- Tapodi Zsuzsanna: 

Megjegyzi, hogy a könyvtár honlapja nagyon jól szerkesztett, rendszeresen frissítik. Az anyagban az 

olvasható, hogy a könyvtár regisztrált olvasóinak a száma csökkent, ennek mi az oka? A tavalyi évhez 

képest is csökkent ugyanis a regisztrált felhasználók száma. 

Megkérdezi, a közel 2000 program milyen százalékban volt központi, illetve fiókkönyvtári 

rendezvény? Erre vonatkozóan ugyanis nem látott adatot a beszámolóban. 

 

Bujdosóné Dr. Danyi Erzsébet igazgató:  

Az, hogy a regisztrált felhasználók száma csökkent, az egyrészt visszavezethető a 2021-es covid 

járványra, valamint arra, hogy a törvényi rendelkezések értelmében nem kell már beiratkozási díjat 

fizetni a 25 éven aluliaknak. A regisztrált beiratkozottak száma exponenciálisan nem csökkent, 

ugyanis aki megjelenik a rendezvényeiken, az nem biztos, hogy regiszráltatja is magát. Ennek 

ellenére természetesen mindent megtesznek azért, hogy minél többen beiratkozzanak, és 

regisztráltassák magukat. 

A programjaikat egységesen szokták kezelni, a statisztikákban nem szokták szétszedni a programokat 

központi és fiókkönyvtári programokra.  

 

Hódi Zsuzsanna: 

A Hetényegyházi Fiókkönyvtár munkáját szeretné megköszönni, nagyon sok programot szerveznek, 

és az a tapasztalata, hogy a szülők nagyon szívesen és örömmel viszik ezekre a gyerekeiket. Köszöni, 

hogy ezekre figyelnek és hangsúlyt fektetnek. 

 

Bujdosóné Dr. Danyi Erzsébet igazgató:  

Nemcsak a programjaik színességére figyelnek oda, hanem ebben a fiókkönyvtárban egy jelentős 

infrastrukturális fejlesztés is történt az elmúlt időszakban. Az itt dolgozó kolléganő a legnagyobb 

szakmai körültekintéssel szervezi a programokat. 

 

Hahn- Tapodi Zsuzsanna: 

Az anyagban az is látszik, hogy a könyvtár programjai nagyon kevés alkalommal jelennek meg a 

helyi rádióban. Megkérdezi, esetleg a bizottság miben tudna segíteni, hogy ezen a téren legyen 

előrelépés? 

 

Bujdosóné Dr. Danyi Erzsébet igazgató:  

A promóciós lehetőségeik adottak. Természetesen, amennyiben egy kiemelt esemény kapcsán hívják 

őket, akkor szívesen mennek. A megjelenés költségvetés kérdése, erre plusz forrásaik nincsenek. 

Éppen ezért próbálnak a közösségi média felületein keresztül minél több potenciális érdeklődőt elérni. 

 

Lévai Jánosné: 

Örömmel olvasta a beszámolóban, hogy 2024. évben családbarát munkahely lett a könyvtár. Azt 

gondolja, hogy ez a vezetésnek és a munkatársaknak is köszönhető.  

Az is szerepel ebben a beszámolóban, hogy 18.250 e Ft-ot nyert az intézmény a Nemzeti Kulturális 

Alapból. Fontos, hogy egy vezető pályázzon, és innovatív legyen. 

Nagyon tetszett neki a „2024. a számok tükrében” fejezet, tekintettel arra, hogy ebben minden 

könyvtárat érintő adat szerepel. Érdemes lenne ezt a többi intézménynek is átvenni. 

Az Ügyfélkapu Plusz szolgáltatást nagyon jó lehetőségnek tartja. Az Ügyfélkapu Plusz felülethez 

való hozzáférést olyan munkatárs segítette, aki rendkívül nagy türelemmel végezte a munkáját. 

A 2025. évi munkatervben olvasható, hogy foglalkoznak a mesterséges intelligencia kérdésével is, és 

minden olyan új dolog, amely megjelenik, azt alkalmazzák a mindennapi életükben is.  

A beszámolóból és a munkatervből is kiderül, hogy nagyon magas szakmai színvonalú munkát végez 

a Katona József Könyvtár. Munkájukhoz további sok erőt és sikert kíván.   
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Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy  további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor  7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság   6 igen, 0 nem, 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

31/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

A Katona József Könyvtár 2024. évi szakmai beszámolójának és 2025. évi munkatervének 

jóváhagyása 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 6-31/2025. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

A bizottság a Katona József Könyvtár 2024. évi szakmai beszámolóját, valamint 2025. évi 

munkatervét jóváhagyja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Papp Zoltán elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 

• Irattár 

 

 

3. Napirend 

A Kecskeméti Katona József Múzeum 2024. évi szakmai beszámolójának és 2025. évi 

munkatervének, valamint Revíziós, selejtezési és gyűjteménygyarapítási tervének jóváhagyása 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Köszönti Rosta Szabolcs igazgató urat. 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Lévai Jánosné: 

Hosszú évek óta ismeri igazgató úr szerteágazó munkáját, amely nemcsak a Cifrapalota vezetéséből, 

a régészetből és a közgyűjtemény vezetésből áll, ugyanis ezek mellett még nagyon sok feladatot lát 

el szakmai hozzáértéssel és felelőséggel. Kiemeli, hogy a munkatársai is mind szakképzettek, az 

intézmény mindig beiskoláz valakit, például a doktori fokozat megszerzése érdekében. Megkérdezi. 

az elmúlt időszakban ki szerzett doktori címet? 

 

Rosta Szabolcs igazgató: 
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Pánya István, az Informatikai Osztály vezetője és Magdus Tamás történész szerzett doktori címet. 

Lévai Jánosné: 

Munkájuk valóban szerteágazó, hiszen rendszeresen pályáznak, publikálnak és előadásokat is 

szerveznek.  

Megkérdezi, mennyi az a látogatói létszám, akik kedvezményt kapnak és kik kaphatnak? 

 

Rosta Szabolcs igazgató: 

Jogszabály határozza meg alapvetően, hogy kik kaphatnak kedvezményt, ezen felül van egy plusz 

vállalásuk, melynek értelmében a kecskeméti diákok ingyen vehetnek részt a múzeum programjain. 

Megjegyzi, hogy elsősorban azok a programjaik a leglátogatottabbak, amelyek ingyenesek. 

Ez egyébként egy országos probléma, amelyet ő nem problémaként él meg, viszont az kétségtelen, 

hogy a jegybevételeik nem annyira jelentősek. Szerencsére a régészeti munkából származó bevételek 

ezt a kiesést pótolni tudják. 

 

Lévai Jánosné: 

Nagy örömmel olvasta az anyagban, hogy a Cifrapalotában a látássérülteknek is szerveznek 

programokat. 

Igazgató úr és a múzeum munkatársai munkájához további sok sikert kíván. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság  7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

32/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

A Kecskeméti Katona József Múzeum 2024. évi szakmai beszámolójának és 2025. évi 

munkatervének, valamint Revíziós, selejtezési és gyűjteménygyarapítási tervének jóváhagyása 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 4-11/2025. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. A bizottság a Kecskeméti Katona József Múzeum 2024. évi szakmai beszámolóját, 

valamint 2025. évi munkatervét jóváhagyja. 

 

2. A bizottság a Kecskeméti Katona József Múzeum 2025-2030-as időszakra vonatkozó 

Revíziós. selejtezési és gyűjteménygyarapítási tervét jóváhagyja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Papp Zoltán elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 
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• Irattár 

4. Napirend 

A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2024. évi szakmai beszámolójának 

és 2025. évi munkatervének jóváhagyása 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hahn- Tapodi Zsuzsanna: 

A közel 4000 darabos gyűjteménnyel rendelkező kerámia műhelynek jelenleg nincs állandó kiállító 

tere. Véleménye szerint a városnak egy nagy tartozása, hogy ez a világszínvonalú gyűjtemény 

rendelkezzen állandó kiállító térrel.  

Megkérdezi, ez ügyben történt-e valami előrelépés, ezt a hatalmas gyűjteményt hol tervezik 

kiállítani? 

 

Barta Dóra ügyvezető igazgató: 

Mire gondol, kerámia vagy a zománcművészeti kiállításra? 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Mindkettőre, jelenleg ugyanis mindkét művészeti ág csak időszaki kiállítások keretében tud 

bemutatkozni.  

 

Barta Dóra ügyvezető igazgató: 

Van szándék és törekvés arra vonatkozóan, hogy mindkét alkotóművészeti ág minél jobban 

bemutatkozhasson. A Hírös Agóra megtett több olyan gesztust, miszerint a Nemzetközi Kerámia 

Stúdió számára bemutatkozási felületeket biztosítanak. Ezek a lehetőségek valóban nem az állandó 

bemutatkozásnak a szituációját teremtik meg, de a jelenlegi mozgásterüknek megfelelő keretet 

igyekeznek biztosítani. Anyagi és szakmai hátteret egyaránt biztosítanak ilyenkor. Valóban 

koncepcionális kérdés, hogy ez a nagy gyűjtemény, amely részegységeiben időszakosan látható, 

hogyan tudja részére biztosítani a város, az egyszeri, nagy kiállítás keretében történő bemutatást. Azt 

is tudni kell, hogy nem minden alkotás alkalmas erre. Ezt ugyanis az alkotótáborok után minden 

esetben egy szakmai zsűri dönti el. 

A Nemzetközi Zománcművészeti Alkotóműhely kapcsán elmondható, hogy ők nagyobb helyhiánnyal 

küzdenek. 

Ismerteti, hogy a Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. égisze alá tartozik még a 

Katona József Emlékház is. Az emlékházzal kapcsolatban fontos megjegyezni, hogy mind tartalmi, 

mind szakmai felújításon ment keresztül, ami egy olyan típusú vállalás, amely Katona József szellemi 

hagyatékát méltó módon és egy innovatívabb, a fiataloknak szóló ajánlattal is beágyazták abba a 

kecskeméti jövőképbe, amelynek alapján turisztikai attrakcióként is tekinthetnek erre a helyre. 

Országosan is nagyon komoly elismeréseket könyvelhettek már el.  

Megjegyzi, a Kortárs Művészeti Műhelyek strukturálisan a Hírös Agóra alá tartozik.  

 

Bán János: 

Jelzi, igazgató asszony nagyon komoly lépéseket és erőfeszítéseket tett már annak érdekében, hogy 

ez a 2 műhely elnyerje méltó formáját és helyét. Az önkormányzat részéről is elindultak az 

ingatlanokkal kapcsolatos egyeztetések, a tervek megvannak. Két ingatlant szeretnének integrálni, 

ebből az egyik a vármegyei önkormányzattal tárgyalások alatt van és biztatóan alakul. Amennyiben 

meglesz a végleges terv, amely pénzkérdés is, akkor arról reményei szerint a Közgyűlés majd dönteni 

fog. 
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Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor  7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

33/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2024. évi szakmai beszámolójának 

és 2025. évi munkatervének jóváhagyása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 8400-1/2025. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2024. évről készített szakmai 

beszámolóját, valamint a 2025. évi munkatervét jóváhagyja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Papp Zoltán elnök 

 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 

• Irattár 

 

 

5. Napirend 

A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2024. évi szakmai beszámolójának és 2025. évi 

munkatervének jóváhagyása 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Köszönti Szűcs László igazgató urat. 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Megköszöni igazgató úrnak a Planetárium közreműködését a Kecskeméti Gyereknapon.  

A beszámolóban igazgató úr jelzi, hogy nagyon nehéz a vasúállomástól eljutni a Planetáriumig. Ez 

ügyben esetleg történt-e már egyeztetés a Kecskeméti Közlekedési Központtal? Ha jól értelmezte, 

akkor az a probléma, hogy nehéz eljuttatni a gyerekcsoportokat a vasútállomástól a Planetáriumig. 

Az anyagban az is szerepel, hogy több technikai eszköz felújításra szorul, és a vetítő is több, mint 60 
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éves. Estleg gondoltak-e arra, hogy ezek felújítására megpróbálnak támogatást kérni a nagyobb 

kecskeméti cégektől? 

Szűcs László igazgató: 

A közlekedési társasággal követlenül nem tárgyaltak, nincs velük kapcsolatuk. Egyébként ez nem 

csak a Planetárium, hanem az egész Széchenyiváros problémája. A vasútállomás és a buszpályaudvar 

Széchenyivárossal való összeköttetése nem felel meg a mai igényeknek, ugyanis csak óránként 

vannak buszjáratok.  

Már évekkel ezelőtt jelezte az akkori Kulturális Bizottságnak, hogy a vetítőgépük, ami egyébként az 

intézmény lelkének is tekinthető, több, mint 60 éves. Ezt a vetítőgépet ma már senki nem tudja 

felújítani, így azt csak cserélni lehet, mert legalább 15 éve semmilyen alkatrészt nem lehet hozzá 

beszerezni. El kell gondolkodni azon, hogy akarunk-e Planetáriumot Kecskeméten, mert ha igen, 

akkor a vetítőt ki kell cserélni.  

 

Dr. Papp Zoltán: 

Körülbelül mennyibe kerül egy ilyen gépnek a beszerzése? 

 

Szűcs László igazgató: 

150-200 millió Ft egy új vetítő. A legkorszerűbb, úgynevezett hibrid rendszerek ára ennél is több, 

400-450 millió Ft körüli költséget jelentene. Új vetítő beszerzése érdekében korábban már tárgyalt a 

Zeiss céggel, és így tudta meg, hogy egy német múzeumban van egy olyan gép, amit nem használnak, 

és azt meg lehetne vásárolni. Ennek kapcsán megkereste az akkori Kulturális Bizottságot és szóbeli 

felhatalmazást kért arra, hogy további tárgyalásokat folytathasson az ügyben. Erre a kérésre sajnos 

nem kapott választ, így ez a folyamat félbemaradt. 

Magyarországon az utóbbi években nagyon sok új planetárium nyílt, amelyek sajnos elmentek a mozi 

üzemmód irányába. Ez valóban egy nagyon kényelmes megoldás, beül a gyerek és végignéz egy 20 

perces filmet, ami után úgymond megy a dolgára. 

Ezzel szemben meggyőződése, nagyon fontos lenne, hogy a csillagos ég, amit a gyerekektől a 

fényszennyeződésnek köszönhetően elvettek, azt be tudják mutatni. Ezt Magyországon már csak 

egyedüliként már csak ők tudják bemutatni. Egyébként ez egy új lehetőség lenne arra is, hogy 

megvalósítsák Magyarország első hibrid planetáriumát. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Rákeresett, az a használt vetítő, amely az említett német múzeumban van, az jóval kevesebb összegbe 

kerül, viszont a pontos árát nem tudják, mert ez ügyben nem történt tárgyalás. Úgy gondolja, hogy 

megadhatja a bizottság a felhatalmazást, hogy tárgyaljon a céggel. Annál is inkább, mert úgy olvasta, 

hogy részletekben is kifizethető az ára, illetve bérelhető is a vetítő. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Véleménye szerint érdemes lenne árajánlatot kérni, s ha az megérkezik, akkor arról alpolgármester 

úr kapjon levélben tájékoztatást igazgató úrtól. Azt gondolja, ha már van Kecskeméten  egy 

planetárium, akkor annak a jövőben is meg kell maradnia. 

 

Szűcs László igazgató: 

Megköszöni a felhatalmazást. 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Szomorúan hallja, hogy ez a kérés a múltban nem talált nyitott fülekre, bízik benne, hogy ez a 

bizottság az ügy mellé fog állni és támogatni fogja a kezdeményezést. 

 

Lévai Jánosné: 

Az anyagban van egy táblázat, amely azt ismerteti, hogyan alakulnak a belépődíjak 2025. évben. 
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Ezzel kapcsolatban megkérdezi, ha egy önkormányzati intézmény a belépődíjakat emelni szeretné, 

azt nem a Közgyűlés hagyja jóvá? Szeretné továbbá megkérdezni, hogy konkrétan mikortól 

emelkednének a belépődíjak? 

 

Szűcs László igazgató: 

Nem tud róla, hogy az emelést a Közgyűlésnek kell jóváhagyni, eddig úgy tájékoztatták, hogy ezt az 

intézményvezető saját hatáskörben döntheti el. Az új belépőjegyárak 2025. január 1-jétől vannak 

érvényben. Az áremelés annál is inkább indokolt volt, mert a Kecskeméti Planetáriumnak elég 

jelentős bevételi követelménye van az önkormányzat felé, továbbá azokat a karbantartásokat, 

amelyekre a költségvetésük nem ad lehetőséget, azokat ezekből a bevételekből tudják fedezni. 

Megjegyzi, tudomása szerint a kecskeméti intézmények közül egyedül náluk nem lehet bankkártyával 

fizetni. Tekintettel arra, hogy ez törvényi kötelezettség, ennek megoldása folyamatban van, szeretnék 

a bankkártyás fizetést a nyári időszakra megoldani. Ennek viszont köztudott, hogy további költségei 

vannak. Ezt valahogy ellensúlyozniuk kell a jegyárakban. 

 

Bán János: 

A vetítő beszerzéssel kapcsolatban azt javasolja, hogy alternatívákban gondolkodjanak. Ő leginkább 

a hibrid megoldást támogatná. A székelyudvarhelyi könyvtárnak nagyon kreatív ötleteik vannak arra 

vonatkozóan, hogyan tudják kiegészíteni a bevételeiket. Elképzelhető, hogy erre az útra mi is rá 

fogunk lépni. Kéri, nézzenek utána, hogy milyen plusz lehetőségek vannak. Azzal viszont 

maximálisan egyetért, ha már létrehoztunk egy ilyen intézményt, amely szinte gyerekként a szemük 

láttára jött létre, akkor az nem menjen veszendőbe. Amennyiben ebben kell segíteni, akkor állnak 

rendelkezésre. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság   7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

34/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2024. évi szakmai beszámolójának és 2025. évi 

munkatervének jóváhagyása 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottság megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 8390-1/2025. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2024. évi szakmai beszámolóját, valamint 

a 2025. évi munkatervét jóváhagyja.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Papp Zoltán elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 
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• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 

• Irattár 

6. Napirend 

Gazdasági társaságokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések  

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi az előterjesztőt, kívánja szóban kiegészíteni az előterjesztésben leírtakat? 

 

Bán János: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság  7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

35/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

Gazdasági társaságokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések  

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János, dr. Homoki Tamás, dr. Fekete Gábor Domicián és Gaál József alpolgármester 7209-

20/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta:  

 

A bizottság a közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra javasolja.  

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:   Bán János alpolgármester 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János, Dr. Fekete Gábor Domicián, Dr. Homoki Tamás, Gaál József 

alpolgármesterek  

• Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

• Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

• Irattár 

 

 

7. Napirend 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság tevékenységével kapcsolatos döntések meghozatala  

 

 

Dr. Papp Zoltán: 
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Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Lévai Jánosné: 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság tagjaként fontosnak tartaná, hogy Kecskeméten is 

készüljön egy olyan kiadvány, amely a legfontosabb, a Kecskeméti Települési Értéktárba felvett 

legjelentősebb értékeket bemutatná. A Bács-Kiskun Vármegyei Értéktár Bizottság már 2 ilyen kötetet 

is kiadott. Egy ilyen kiadvány reprezentációs célokat is szolgálhatna, például, ha egy delegáció 

kiutazik valahova, akkor ezt ajándékba adhatnák. Fontosnak tartaná, hogy ebben a kiadványban 

megjelenjenek a város legfontosabb épületei, a Kodály-módszer, és mindazok az értékek, amelyeket 

a bizottság a működése alatt befogadott. Ennek természetesen költségvonzata is van, ezért javasolja, 

hogy ennek költsége a jövő évi költségvetésbe kerüljön betervezésre, annak érdekében, hogy a 

városnak legyen egy ilyen kiadványa.  

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

36/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság tevékenységével kapcsolatos döntések meghozatala  

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 207-3/2025. számú előterjesztését és beszámolóját, és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést és beszámolót a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:   Dr. Papp Zoltán elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 

• Irattár 

 

 

8. Napirend 

Műtárgykölcsönzéssel kapcsolatos döntés meghozatala 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 
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Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Megkérdezi, a Ráday Múzeum ezt a festményt az állandó kiállításából tudja 2-3 hónapig nélkülözni?  

Nem tudja, hogy a kölcsönzés a múzeumok között hogyan működik, a múzeum ezt felajánlotta, vagy 

valaki bejelentkezett ezzel a kéréssel? 

 

Bán János: 

Ez egy hétköznapi bevett gyakorlat a múzeumok között. Az előterjesztés azért került a bizottság elé, 

mert a szabályok szerint a kölcsönzést a Közgyűlésnek kell jóváhagynia.  Viszonylag egy szűk 

időszakról van szó, a kölcsönzés időtartama 2025. június 2-től 2025. november 14-ig terjed csak.   

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

37/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

Műtárgykölcsönzéssel kapcsolatos döntés meghozatala 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 2-10/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a közgyűlési előterjesztésben foglaltakat a közgyűlés számára elfogadásra javasolja. 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 

• Irattár 

9. Napirend 

Tervezett rendezvények alkalmával üzemeltetni kívánt hangosító berendezések    működési 

idejének véleményezése 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Köszönti az ülésen a hangosítást végző cég képviseletében megjelent Czeglédi Péter urat. 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Az előterjesztésben az áll, hogy a jelzett események alatt a hangosító berendezések minden esetben 

hajnal 4 óráig üzemelnének, miközben a rendezvények közvetlen közelében nem csak lakóházak, 

hanem egy kórház is van. Erre is tekintettel, nem tartja elfogadhatónak, hogy a rendezvények ideje 
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alatt a hangosító berendezések hajnali 4 óráig üzemelhessenek, ő személy szerint csak az éjfélig tartó 

üzemeltetést tudja elfogadni. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Természetesen tudni kellene, hogy milyen hangosító berendezés, milyen teljesítménnyel működne a 

jelzett időszakban. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

A bizottság ebben az esetben nem dönt, hanem egy államigazgatási hatáskörben, közigazgatási eljárás 

véleményezési szakasza van a bizottság előtt. Most a hangosító berendezések tervezett működési 

intervallumával kapcsolatban kell állást foglalni. 

 

Czeglédi Péter: 

A nyári szezonban összesen csak 3 rendezvényről van szó, ezen felül még van 1 rendezvény, egy 

autós találkozó, amely azonban a többihez képest sokkal kisebb volumenű. A „World is Mine” 

fantázia nevet viselő rendezvény már egy bejáratott programnak számít, amelyet a fiatalok nagyon 

várnak. Ezek a programok Kecskemétről és annak környékéről minden esetben 2-3 ezer fiatal 

érdeklődésére számítanak. Hangsúlyozza, minden esetben nagyon odafigyelnek arra, hogy ne legyen 

probléma a hangosítással. Egy teljesen új hangosító berendezést vásároltak és engedélyeztettek, 

amely a korábbinál sokkal korszerűbb. Ezenfelül hangmérnököket is alkalmaznak, 1 a hangtechnikát 

kezeli, 1 pedig a rendezvények ideje alatt a rendezvény környezetében (kórház, nővérszálló, Domb 

Lakópark, stb.) hangmérő berendezéssel folyamatosan méréseket végez, és amennyiben valahol 

határértéken felüli értékeket mér, akkor azt jelzi. A mérésekről egyébként jegyzőkönyv is készül. 

Jelzi, hogy tudomása szerint az elmúlt évi rendezvények kapcsán semmilyen lakossági panasz nem 

volt. 

 

Laczkó-Zsámboki Angéla: 

Jelzi, szeretne egy rövid részletet felolvasni egy a 20-as évei elején járó fiatal leveléből, amely így 

hangzik: „Valamelyik évben is a Főtéren lelőtték a bulit 11 órakor. Nevetséges. A majálison is véget 

ért a dizsé körülbelül ugyanekkor. Én a 20-as éveim elején járok, akárkivel beszéltem a 

korosztályomból, senki nem szeret itt lakni. Mindenki el akar menni, én is elfogok, mert a fiataloknak 

egyszerűen nincs semmi szórakozási lehetősége, élete pedig kevés.” 

Hangsúlyozza, júniustól kezdődnek ezek a rendezvények, és csak havonta 1 hétvégét érintenek. Úgy 

gondolja, éppen itt az ideje, hogy a város nyisson a fiatalok és a szórakozás felé, próbáljanak arra 

törekedni, hogy mindenki megtalálja a szórakozását és az örömét. A fiatalok ugyanis egyre nagyobb 

hangot adnak azon igényüknek, hogy szórakozhassanak. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Elhangzott, hogy tavaly nem volt panasz. Ez annak is köszönhető, hogy az utóbbi években azt a 

gyakorlatot folytatják, miszerint függetlenül attól, meddig van engedélyezve a hangosító berendezés 

az eltérő üzemeltetése, kötelező az üzemeltetőnek egy telefonszámot közzétenni. Abban az esetben, 

amikor egy adott pillanatban valaki panasszal kíván élni, közvetlenül ezen a számon tud a 

szervezőkkel kapcsolatba lépni. 

Bátorítja azokat a lakosokat, akik bármi olyan dolgot tapasztalnak egy rendezvény kapcsán, ami a 

számukra nem komfortos, akkor a közzétett telefonon a szervezőkkel vegyék fel a kapcsolatot. 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Amennyiben ezek a rendezvények így fognak működni, és nem zavarják majd a környékben élőket, 

akkor támogatható az eltérő üzemeltetés. 

Megkérdezi, hogy a főtéri rendezvényekre is ugyanezek a szabályok vonatkoznak? 
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Dr. Temesvári Péter: 

Természetesen minden egyes közterületen működő hangosító berendezés esetében  történik bemérés, 

ez alapján kerülhet csak sor a zaj kibocsátási határérték engedély kiadására. Az úgynevezett védendő 

épületek falánál mérik  a  hangnyomást, és természetesen azt is előírják, hogy a rendezvények alatt is 

folyamatosan mérni kell a zajkibocsátási értékeket. 

 

Bán János: 

Megjegyzi,  az eddig elhangzottak, nagyon fontosak, de azt tudni kell, hogy még ezek ellenére is 

mindig lesz érdeksérelem. Kéri, hogy ebben az ügyben lépjenek előre, megfelelően mérlegeljék az 

igényeket, mert az a levél részlet, amely felolvasásra került, több ezer kecskeméti fiatal véleménye.  

 

Győrfi Róbert György: 

Fontosnak tartja megjegyezni, hogy összesen 4 napról,  csupán 4 éjszakáról van szó.   Ezzel együtt 

azt is tudni kell, hogy sajnos jóval kevesebb szórakozóhely és szórakozási lehetőség van a mai 

fiatalok számára, mint korábban. Javasolja, használják ki ezt a lehetőséget, hogy van egy olyan 

tőkeerős vállalkozó, aki ebbe bele mer vágni, hiszen tudják, mennyi feltételnek és szabálynak meg 

kell felelnie egy vállalkozónak, ha belevág egy ilyen egyáltalán nem egyszerű feladatba.  

 

Dr. Gajdácsi Zoltán: 

Itt a hangterhelés a szabályok szerinti értékhatáron belülire van megtervezve. Ez az értékhatár 

figyelembe veszi a környezetet. Hangsúlyozza, itt nem az értékhatár átlépéséről van szó, hanem az 

időhatár túllépésének engedélyezéséről. Ahogy elhangzott, ennek azértékhatárnak a betartása 

folyamatosan monitorozva lesz, és a rendezvény ideje alatt egy bejelentő rendszer is  fog működni. 

Itt tehát az üzemidő van kitolva és nem a határérték átlépésének lehetőségéről van szó. 

A monitorozásokat egy, a szervezőktől teljesen független hangmérnök fogja végezni. 

Megelőzésképpen a környező lakóépületek lépcsőházaiba előzetesen szóróanyagot helyeznek el, 

annak érdekében, hogy a lakók időben tájékozódhassanak a tervezett rendezvényekről, illetve azok 

időpontjáról. Ezeken fel lesz tüntetve az ő elérhetősége is.  

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság  7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

38/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

Tervezett rendezvények alkalmával üzemeltetni kívánt hangosító berendezések    működési 

idejének véleményezése 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Dr. Temesvári Péter jegyző 9655-3/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság támogatja a hangosító berendezések eltérő üzemeltetésének engedélyezését a tervezett 

rendezvények alkalmával az alábbi időtartamokban: 

 

 

I. Benkó Zoltán Szabadidőközpontban a Domb beach területén: 
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Elnevezés Időtartam 

„World is Mine – Holi Beach” 
2025. június 6. (péntek) 24.00 óra helyett 

2025. június 7. (szombat) 04.00 óráig 

„Movement Nights – Retro 

Bermuda by Varga Vanda” 

2025. július 12. (szombat) 24.00 óra helyett 

2025. július 13. (vasárnap) 04.00 óráig 

„World is Mine – Elements 

Festival” 

2025. augusztus 19. (kedd) 24.00 óra helyett 

2025. augusztus 20. (szerda) 04.00 óráig 

„World is Mine – Ultra Color 

Festival” 

2025. szeptember 12. (péntek) 24.00 óra helyett 

2025. szeptember 13. (szombat) 04.00 óráig 

 

 

II.Kecskemét történeti főterén a Street Food, Street Art & Borsétány Fesztivál elnevezésű 

rendezvény alkalmával: 

 

 2025. június 25. (szerda) 23.00 óra helyett 2025. június 26. (csütörtök) 01.00 óráig, 

 2025. június 26. (csütörtök) 23.00 óra helyett 2025. június 27. (péntek) 01.00 óráig, 

 2025. június 27. (péntek) 24.00 óra helyett 2025. június 28. (szombat) 01.00 óráig, 

 2025. június 28. (szombat) 24.00 óra helyett 2025. június 29. (vasárnap) 01.00 óráig. 

 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:   Dr. Temesvári Péter jegyző  

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Temesvári Péter jegyző 

• Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője  

• Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

• Irattár 

 

 

10. Napirend 

Az egyházak támogatására elkülönített pénzösszeg felosztása 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Lévai Jánosné: 

Ismerteti, hogy korábban 12, idén pedig 14 egyházi közösség részére biztosítanának támogatást, csak 

azoknak, akik előzetesen együttműködési megállapodást kötöttek Kecskemét Megyei Jogú Város 

Önkormányzatával. Közismert, hogy Kecskeméten a katolikusok és a reformátusok vannak a 

legtöbben, ami megjelenik a részükre biztosítandó támogatások nagyságában is. Hangsúlyozza, hogy 

a támogatási összegeket előzetesen az egyházak osztották szét egymás között. Ennek az egyeztetési 

folyamatnak az eredményeként került a bizottság elé ez a javaslat. 

A támogatást az egyházak épületfelújításra, karbantartásra, a közösségi tér fejlesztésére, táborokra, 
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eszközbeszerzésre és működési kiadásokra fordíthatják. Kéri az előterjesztés változatlan tartalommal 

történő elfogadását. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

39/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

Az egyházak támogatására elkülönített pénzösszeg felosztása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Engert Jakabné alpolgármester 9009-1/2025. számú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság úgy dönt, hogy az egyházak támogatására elkülönített pénzösszeget az alábbiak szerint 

osztja fel: 

 

Kecskeméti egyházi 

közösségek 
Támogatott cél 

A támogatás 

felekezeten 

belüli 

megoszlása 

(ezer forint) 

Odaítélt 

támogatás 

(ezer forint) 

Római Katolikus 

Egyházközség és Piarista 

Szerzetesrend 

  17.100 

Római Katolikus 

Főplébánia 

a Nagytemplom, a Főplébánia 

és a Közösségi Ház működési 

költségei 

7.000  

Szentháromság Plébánia 
templom festési munkálatainak 

költségei 
3.500  

Szentcsalád Plébánia 

- a plébánia épület villamos 

hálózatának korszerűsítése 

- rezsiköltségek 

5.600  

Kecskemét-Hetényegyházi 

Római Katolikus Plébánia  

- működési költségek 
- közösségi programok 

költségei 
1.000  

 

Református 

Egyházközség 
  5.400 
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Kecskeméti Református 

Egyházközség 

- a templom bútorzatának 

cseréje 

- többgenerációs gyülekezeti 

hétvége költségei 

4.000  

Kecskemét-Hetényegyházi 

Református Egyházközség 

az imaház és parókia 

energetikai fejlesztése 
700  

Kecskemét-Ménteleki 

Református Missziói 

Egyházközség 

- a parókia felújítása 

- villanyszerelési munkák 

- közösségi programok 

- eszközbeszerzés 

700  

 

 

Kecskeméti Evangélikus 

Egyházközség 
energetikai korszerűsítés  1.500 

Kecskeméti Baptista 

Gyülekezet  

- informatikai eszközök, 
kamera beszerzése 

- hangtechnikai fejlesztés 
 1.500 

Kecskeméti 

Görögkatolikus Parókia 

a kápolna és a közösségi ház 

karbantartási, épületgépészeti 

és állagmegóvási munkái 

 1.500 

Magyarországi Zsidó 

Hitközségek Szövetsége 

Közép-Magyarországi 

Területi Csoportja 

- egyházi épület felújítása, 

karbantartása 

- közüzemi költségek 

 1.500 

Magyar Pünkösdi 

Egyház Kecskeméti 

Gyülekezete 

a gyülekezeti épület felújítása  1.500 

HIT Gyülekezete közüzemi számlák kifizetése  1.000 

Egységes Magyarországi 

Izraelita Hitközség 

bérleti díjak, valamint vallási 

és kulturális programok 

költségei 

 1.000 

ÖSSZESEN: 32.000  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Papp Zoltán elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 

• Irattár 

 

11. Napirend 
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A bizottság feladatkörébe tartozó területen működő, az önkormányzat tulajdonában lévő 

gazdasági társaságok vezető tisztségviselőinek díjazásával kapcsolatos döntések 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Lévai Jánosné: 

Megkérdezi, a Katona József Könyvtár és a Katona József Múzeum intézményvezetőinek díjazását 

miért nem tartalmazza az előterjesztés, arról miért nem kell dönteniük? 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Jelzi, azért nem, mert az említett 2 intézmény nem gazdasági társaságként működik. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Az intézményvezetők esetében 30 %-os emelést tartalmaz az előterjesztés, ezzel szemben pedig van 

olyan intézmény, ahol csak 8 %-os béremelésre került sor. Megkérdezi, a 30 %-os emelést akkor mi 

indokolja? 

 

Bán János: 

Az előterjesztés I.-es pontjában olvasható, ami ezt a százalékot módosította, az a teljesítménybér és 

az alapbér arányának a változtatása. Nagyon magas volt ugyanis a teljesítménybér aránya az 

alapbérhez képest. Az előterjesztés értelmében a prémium fele alapbérré vált, tehát a megmaradt 25 

% az, amely valóban és reálisan számonkérhető pluszként jelenik meg. A nominális béremelés az 

esetek többségében itt sem több a 8 %-nál. Itt a belső arányok változtak meg. Kérték és a beérkezett 

anyagban látszik is, hogy a prémium célkitűzések legyenek reálisak, és legyenek valódi prémium 

célként meghatározható feladatok. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy az előterjesztés  

 

I.  A Hírös Agóra Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője díjazásának megállapítása 

II. A Hírös Agóra Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője teljesítménykövetelményeinek 

elfogadása 

 

tárgyú határozat-tervezetével ki ért egyet?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság  5 igen, 1 nem, 1 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

40/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

I. A Hírös Agóra Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője díjazásának megállapítása 

II. A Hírös Agóra Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője teljesítménykövetelményeinek 

elfogadása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 10633-5/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
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I. 

 

A bizottság úgy dönt, hogy a Hírös Agóra Nonprofit Kft. ügyvezetőjének személyi alapbérét 2025. 

március 1. napjától havi bruttó 1.555.200,- Ft összegben határozza meg, ügyvezetői 

munkaszerződésének megfelelő módosítása mellett. 

 

II. 

 

(1) A bizottság úgy dönt, hogy a Hírös Agóra Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 2025. évi 

prémiumfeladatait a felügyelőbizottság javaslata figyelembevételével az alábbiak szerint 

határozza meg: 

 

1. Az EBITDA mutató legalább 11%-os mérték túlteljesítése. 

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 

25 %-a illeti meg. 

2. Az előző évi adatok alapul vételével az ügyfélelégedettség növekedése vagy az ügyfelek 

számának növekedése. 

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 

25 %-a illeti meg. 

3. Nemzetközi fellépők szerepeltetése. 

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 

25 %-a illeti meg. 

4. Új tematikájú gyermektáborok bevezetése. 

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 

25 %-a illeti meg. 

 

A prémium teljes mértékét az ügyvezető 2025. évi bruttó személyi alapbérének 25 %-ában 

határozza meg. 

 

(2) A bizottság felkéri Bán János alpolgármestert, hogy a társaság ügyvezetőjét a bizottság döntéséről 

tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:   Bán János alpolgármester 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Dr. Patay Balázs, a Szervezési és a Jogi Iroda vezetője 

• Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

• Irattár 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy az előterjesztés  

 

I. A Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője díjazásának megállapítása 

II. A Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője 

teljesítménykövetelményeinek elfogadása 
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tárgyú határozat-tervezetével ki ért egyet?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság  5 igen, 1 nem, 1 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

41/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

III. A Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője díjazásának megállapítása 

IV. A Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. vezető tisztségviselője 

teljesítménykövetelményeinek elfogadása 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Bán János alpolgármester 10633-5/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

I. 

A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. ügyvezetőjének személyi alapbérét 

2025. március 1. napjától havi bruttó 1.505.434,- Ft összegben határozza meg, ügyvezetői 

munkaszerződésének megfelelő módosítása mellett. 

 

II. 

 

(1) A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskeméti Televízió Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 2025. évi 

prémiumfeladatait a felügyelőbizottság javaslata figyelembevételével az alábbiak szerint 

határozza meg: 

 

1. A KTV archívum digitalizálásának első látványos mérföldköve – Pilotprojekt létrehozása 

és nyilvános bemutatása a Katona József Könyvtárral együttműködésben.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 20 

%-a illeti meg. 

 

2. Új, videós podcast(ok) elindítása és legalább tíz adás legyártása.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 20 

%-a illeti meg. 

 

3. #pov „Kecskemét város a te szemeddel” Tehetséggondozó videós pályázat kiírása. 

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 20 

%-a illeti meg. 

 

4. EBITDA pénzügyi mutató 11 %-os mértékű túlteljesítése, növelése a 2024. évi 

beszámolóban szereplő mutatószámhoz képest.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 20 

%-a illeti meg. 

 

5. A KTV YouTube csatorna nézőszámának növelése: a 2024. évi 1.049.972 megtekintésről 

legalább 1.100.000 megtekintési számra a 2025-ös év vonatkozásában.  

E feladat teljesítése esetén juttatásként (prémiumként) a 2025. évi éves prémium összeg 20 

%-a illeti meg. 

 

A prémium teljes mértékét az ügyvezető 2025. évi bruttó személyi alapbérének 25 %-ában 

határozza meg. 
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(2) A bizottság felkéri Bán János alpolgármestert, hogy a társaság ügyvezetőjét a bizottság döntéséről 

tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:   Bán János alpolgármester 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Bán János alpolgármester 

• Dr. Patay Balázs, a Szervezési és a Jogi Iroda vezetője 

• Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

• Irattár 

 

12. Napirend 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  2025. II. félévi 

munkatervére 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat. 

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 7 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.  

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság  7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

fogadta el: 

 

42/2025. (V.26.) KltB. számú határozat 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  2025. II. félévi 

munkatervére 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 10412-1/2025. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A  Kulturális Bizottság a közgyűlés 2025. II. félévi munkatervére tett, a határozat mellékletében 

szereplő javaslatokat nem kívánja kiegészíteni.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:   Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Patay Balázs, a Szervezési és a Jogi Iroda vezetője 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 
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• Irattár 

42/2025. (V.26.) KltB.számú határozat melléklete 

 

1.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetéséről szóló 

23/2024. (XII. 23.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Aktív Város Bizottság 

     Fejlődő Város Bizottság 

     Gazdálkodó Város Bizottság 

     Gondoskodó Város Bizottság 

     Kulturális Bizottság 

     Működő Város Bizottság  

     Szabályozási Bizottság 

 

2.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2026. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Aktív Város Bizottság 

     Fejlődő Város Bizottság 

     Gazdálkodó Város Bizottság 

     Gondoskodó Város Bizottság 

     Kulturális Bizottság 

     Működő Város Bizottság  

     Szabályozási Bizottság 

 

3.) A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény hatályba lépésével 

összefüggő feladatokról szóló 10/2012. (II.16.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő:    Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Szabályozási Bizottság 

 

4.) Kecskemét Megyei Jogú Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 33/2015. (XII.17.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

Előzetesen véleményezi:   Szabályozási Bizottság 

 

5.) Kecskemét megyei jogú város településképének védelméről szóló 16/2017. (IX.21.) 

rendelet módosítása 

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

Előzetesen véleményezi:  Kulturális Bizottság, 

     Szabályozási Bizottság 

 

6.) Kecskemét Megyei Jogú Város TOP PLUSZ Városfejlesztési Programtervének módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

7.) Kecskemét Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának felülvizsgálata 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

8.) Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntések meghozatala 
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Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Fejlődő Város Bizottság, 

     Gazdálkodó Város Bizottság 

       

9.) Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2026. I. félévi munkaterve 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

 

10.) Víziközmű vagyonnal kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:  Működő Város Bizottság  

11.) Döntés a Kecskeméti Katona József Múzeum intézményvezető (igazgató) 

munkakörének betöltéséről 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

12.) Pályázat kiírása a Katona József Könyvtár intézményvezető (igazgató) 

munkakörének betöltésére 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

13.) Pályázat kiírása a Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház intézményvezető 

(igazgató) munkakörének betöltésére 

Előterjesztő:     Bán János alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Kulturális Bizottság 

 

14.) Döntés Kecskemét Megyei Jogú Város Közlekedési Koncepciójának elfogadásáról 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

15.) Döntés a 2025. évi Európai Mobilitási Hét programsorozatról 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Fejlődő Város Bizottság 

 

16.) Készülő új Településrendezési Terv véleményezési dokumentációjának véglegesítése 

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

Előzetesen véleményezi:  Aktív Város Bizottság 

     Fejlődő Város Bizottság 

     Gazdálkodó Város Bizottság 

     Gondoskodó Város Bizottság 

     Kulturális Bizottság 

     Működő Város Bizottság  

     Szabályozási Bizottság 

 

17.) Településrendezési eszközök módosításának véleményezési eljárás lezárása 

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

 

18.) Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntések, településrendezési 

szerződések  

Előterjesztő:    Fejlődő Város Bizottság 

 

19.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programjának 
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felülvizsgálata 

Előterjesztő:    Gondoskodó Város Bizottság 

Véleményezésre megkapja:   Szociálpolitikai Kerekasztal 

 

20.) Önkormányzati fenntartású bölcsődék 2026. évi nyári nyitvatartási idejének 

meghatározása 

Előterjesztő:     Gondoskodó Város Bizottság 

 

21.) Népkonyhai ellátásra vonatkozó ellátási szerződés módosítása 

Előterjesztő:     Gondoskodó Város Bizottság 

 

22.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2026. évi belső ellenőrzési terve 

Előterjesztő:    Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

23.) Beszámoló a 2025. II. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 

Előterjesztő:  Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

 

24.) Beszámoló a 2025. III. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

 

25.) Beszámoló a 2025. I. félévben lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő:     Szemereyné Dr. Pataki Klaudia polgármester 

 

26.) Beszámoló a Magyar Államtól ingyenes önkormányzati tulajdonba átvett ingatlanok 

hasznosításáról 

Előterjesztő:     Dr. Fekete Gábor Domicián alpolgármester 

 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Bejelenti, hogy a 13. napirendi pont megtárgyalására zárt ülés keretében kerül sor. 

Kéri, hogy a teremben csak a bizottság tagjai, a jegyző, az aljegyzők, az érintett osztályvezető, (a 

napirendi pont előadója), a szakértő,  és a bizottsági referens tartózkodjanak.  

 

 

A jegyzőkönyv 28 -29. oldalai a zárt ülés anyagát tartalmazzák, külön jegyzőkönyvben. 
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Dr. Papp Zoltán: 

Bejelenti, hogy a bizottság zárt ülés keretében a dr. Szobonya Zoltán Emléklap 

adományozását 1 fő részére javasolta. 

 

*** 

 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Napirenden kívül szót kér. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megadja szót. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Jelzi, bizonyára mindenkinek feltűnt, a most tárgyalt beszámolókban kivétel nélkül megemlítésre 

került, hogy a kulturális intézmények nagyon rossz műszaki állapotban vannak. Beázik a Cifrapalota, 

a Kecskeméti Televízió épülete, a Bánó-ház és a Szórakaténusz Játszóház felújításra szorul. Azt 

gondolja, hogy Kecskemét kulturális intézményei ennél többet érdemelnek. A beszámolók szerint 

ezeket a problémákat mindenki maga próbálja megoldani. Kéri, hogy próbáljanak közösen 

elgondolkodni azon, hogyan lehetne ezeket a problémákat kezelni és orvosolni. Ezek az épületek 

presztízs értékűek, amelyeknek innovációt kellene mutatniuk, és nem azt, hogy beáznak és hullik 

róluk a vakolat. 

 

Bán János: 

Valóban nagyon rossz állapotban van ezek az épületek, igazgató úr nem emelte ki, de a Kecskeméti 

Planetáriumra már nagyon ráférne a szigetelés. Pozitívum is van, például az önkormányzat nemrég 

döntött a Cifrapalota külső homlokzati részének teljes felújításáról, ami egy 700 millió Ft-os 

beruházást jelent. Emellett elkezdődött egy olyan 10 éves fejlesztési koncepció amely azt határozza 

majd meg, hogy mit kell feltétlenül fejleszteni, és mi az, ami infrastruktúrában, épületben 

elkerülhetetlen feladat. Ennek kidolgozása azért fontos, hogy lássák, hogy mit szeretnének az 

intézményeikkel kezdeni, hol van szükség belátható időn belül felújítási összegre, és hol kell azt 

mondani, hogy a felújítást el kell engedni, mert belátható időn belül nem lesz rá elég forrás.   

Korábban tűzoltás volt, arra költött a város, ami elodázhatatlan feladatként jelentkezett. Időnként 

vannak olyan problémák is, hogy egy adott intézmény nem kizárólag önkormányzati tulajdonban van, 

és így rendkívül nehéz az egyeztetés. Év végéig szeretné ezt a koncepciót összeállítani, és ennek 

kidolgozásában kéri a bizottság segítségét is. 

Bízik abban, ha lesz egy átfogó, prioritás alapján ütemezett felújítási terv, akkor nem az állandó 

tűzoltások, hanem tervszerű felújítások lesznek. 

 

Lévai Jánosné: 

Korábban gyakorlat volt, hogy kihelyezett bizottsági ülések keretében végig látogatták a város 

kulturális és művészeti intézményeit, annak érdekében, hogy jobban megismerjék az intézményekben 

folyó szakmai munkát. Javasolja, hogy elevenítsék fel ezt a gyakorlatot és kéri, alpolgármester úr ez 

ügyben egyeztessen majd az intézmények vezetőivel. 

Az előző ülésen már kezdeményezte, hogy látogassanak el a Parádi Táborba, annak érdekében, hogy 

jobban megismerjék az ott folyó munkát. Erre most nyílna leginkább lehetőség, tekintettel arra, hogy 

hamarosan elindulnak a táborok. 
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Hódi Zsuzsanna: 

Elnök úr az ülés elején jelezte, hogy az SZMSZ értelmében 2 alkalommal maximum 5 percben lehet 

hozzászólni egy napirendi ponthoz.  Azt gondolja, azért van a bizottság, hogy megvitasson dolgokat, 

és ha vita van, akkor vitázzanak. Nem biztos, hogy a kétszer 5 perc elég arra, hogy egy témát 

áttárgyaljanak. Amennyiben harmadszorra már nem szólhatnak hozzá, az szerinte akkor nem vita. 

Ezt mindenképpen be kell tartani, vagy ez az elnöktől függ?  

 

Dr. Temesvári Péter: 

Tájékoztatásképpen elmondja, ebbe a 2 megszólalási lehetőségbe természetesen a kérdések nem 

számítanak bele. A kérdések esetében sem  idő, sem szám tekintetében nincs korlátozás. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy a bizottság a mai munkáját befejezte. Megköszöni a részvételt és az ülést 14.40  

órakor bezárja. 

 

 

 

K. m. f . 
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